
              Nyhedsbrev september. 
 

Kære Alle. 

 

Så er der igen lidt nyt fra bestyrelsen. 

Husk den eksordinære generalforsamling d.22/9 kl. 19.00. 

Vi har prøvet at få fat i et lokale til at afholde generalforsamlingen i, det har ikke 

kunne lade sig gøre, men vi flytter fra teltet til dueforeningens lokaler, husk stadig 

en stol hvis du vil sidde, samt en tyk trøje da der er koldt i lokalet. 

Husk hjemflytter og farvelfesten til Damgården 1/10. Der er stadig ledige pladser til 

denne fantastiske aften.      

Torsdag d. 6/10, vil vi gå en rundtur på vores område sammen med Nikolaj Brejl, 

hvor vi ser på træer der er gået ud og skal fældes, samt pileurten som kommer op 

mange steder, hvad sker der med dem? 

Hvor jeg også håber at få nyt om vores dræn.  

Vi har i løbet af denne sommer haft brug for beredskabet, derfor er det vigtigt at alle 

har et tydeligt haven nr. på deres havelåge. Bestyrelsen vil kontakte beredskabet for 

at få en snak om, hvad vi kan gøre for at de bedre kan komme rundt på vores 

område. 

Vi har 2 huse mere der skal sælges, inden vi lukker for i år. Så i alt har vi så solgt 8 

huse. 

Da vores maskinmand var en af dem der solgte sit hus, mangler vi en til at tage sig af 

det, så hvis du er interesseret , så kontakt Eva på 40553337, så tager vi en snak om 

arbejdsopgaven. 

Vi kan oplyse jer om, at vores nye formand i kolonihaveforbundet er: 

Karsten Kehlet. Vi kan ikke fortælle så meget mere, da hverken Lene eller jeg kender 

ham. 

Det var vist ordene for denne gang.                         Hilsen Bestyrelsen. 


